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ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI, TUŘANSKÉ NÁM. 1, 620 00 BRNO 

 

 

ZÁPIS 

z 17/VIII. zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Tuřany, 

které se konalo dne 24. 6. 2021 od 17:00 hodin v sále Orlovny, Rolencova 93, Brno 
 

Přítomni: PhDr. Hana Dombrovská; Ing. Miroslav Dorazil; Ing. Martin Chvátal; Bc. Michal Krátký; 

Karel Kuchta; Bc. Lukáš Lach; Mgr. Marek Lang; Jaromír Měrka; Ing. Michal Meluzín; Pavel Odehnal; 

Leoš Prokeš, MBA; Ing. Jiří Protivínský, Ph.D.; Lenka Smutná; Mgr. Pavel Šnajdr, Ph.D.; Antonín 

Tůma; Radomír Vondra 

Mgr. Jiří Polák – tajemník  

 

Omluveni: Ing. Hanuš Horák  

 

Za ÚMČ byli dále přítomni Ing. Tomáš Hornoch – vedoucí Odboru ekonomického a Monika 

Štikarovská – referentka samosprávy ÚMČ. 

 

Jednání Zastupitelstva zahájil starosta Radomír Vondra v 17:04 hodin. Zasedání bylo řádně svoláno. 

V době zahájení je přítomno 15 členů Zastupitelstva, Bc. Lukáš Lach předem ohlásil pozdní příchod.  

 

Bod 1. programu ZMČ – Technický bod (volba ověřovatelů zápisu, schválení programu) 
Starosta určil pro 17/VIII. zasedání Zastupitelstva MČ Brno-Tuřany pomocného sčitatele Ing. Tomáše 

Hornocha – vedoucího Odboru ekonomického a zapisovatele Moniku Štikarovskou – referentku 

samosprávy ÚMČ. 

 

Ověřovateli zápisu z 17/VIII. zasedání Zastupitelstva MČ Brno-Tuřany byli navrženi Lenka Smutná  

a Antonín Tůma. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany volí pro 17/VIII. zasedání Zastupitelstva MČ Brno-Tuřany ověřovatele 

zápisu Lenku Smutnou a Antonína Tůmu. 

Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro nepřítomen pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro pro pro pro  

 

Starosta pohovořil o organizaci dnešního zasedání. Upozornil na příchod zástupců Kanceláře architekta 

města Brna a Odboru územního plánování a rozvoje Magistrátu města Brna zhruba v čase 17:30 hod., 

kdy jejich příchodem bude otevřen bod č. 8 Připomínky k upravenému Návrhu územního plánu města 

Brna. 

 

Starosta přečetl návrh programu 17/VIII. zasedání Zastupitelstva MČ Brno-Tuřany a vyzval členy 

Zastupitelstva k jeho případnému doplnění.  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany schvaluje program 17/VIII. zasedání Zastupitelstva takto: 

1. Technický bod  

2. Námitky členů Zastupitelstva k zápisu z předchozího zasedání Zastupitelstva 

3. Kontrola plnění usnesení ze zasedání Zastupitelstva 
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4. Dotazy k usnesením z jednání Rady 

5. Informace o kontrolách provedených výbory Zastupitelstva 

6. Informace o jednáních starosty a místostarosty 

7. Návrhy a podněty občanů 

8. Připomínky k upravenému Návrhu územního plánu města Brna 

9. Návrh rozpočtového opatření č. 6/2021 

10. Obecně závazná vyhláška, kterou se zakazuje spalování vybraných druhů pevných 

paliv 

11. Prodej části pozemku p.č. 1316/1 v k.ú. Brněnské Ivanovice 

12. Prodej pozemku v k.ú. Holásky 

13. Směna pozemků v k.ú. Brněnské Ivanovice 

14. Různé 

15. Závěr 

Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro nepřítomen pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro pro pro pro  

 

Bod 2. programu ZMČ – Námitky členů Zastupitelstva k zápisu z předchozího zasedání 

Zastupitelstva 

Nebyly vzneseny žádné námitky. 

 

Bod 3. programu ZMČ – Kontrola plnění usnesení ze zasedání Zastupitelstva 

Žádné úkoly z předešlého zasedání Zastupitelstva nevyplynuly. 

 

Bod 4. programu ZMČ – Dotazy k usnesením z jednání Rady  

Leoš Prokeš, MBA 

Vznesl dotaz ohledně projektu týkajícího se přechodu u Makra, zda bylo přijato nějaké stanovisko  

a projekt se již posunul vpřed.  

Diskuze: starosta  

 

Bod 5. programu ZMČ – Informace o kontrolách provedených výbory ZMČ 

Ing. Michal Meluzín (předseda) – informoval o 13/VIII. schůzi Finančního výboru, která se konala dne 

21. 6. 2021. Kopii zápisu v písemné podobě obdrželi všichni členové Zastupitelstva. 

 

Bc. Michal Krátký (předseda) – informoval o 14/VIII. schůzi Kontrolního výboru, která se konala dne 

21. 6. 2021. Kopii zápisu v písemné podobě obdrželi všichni členové Zastupitelstva.  

 

Bod 6. programu ZMČ – Informace o jednáních starosty a místostarosty 

Starosta informoval o svých jednáních v období od 30. 4. 2021 – 24. 6. 2021. Informace o jednáních 

starosty v písemné podobě obdrželi všichni členové Zastupitelstva. 

 

Lenka Smutná 

Dotázala se v souvislosti s projednáváním dne 10. 5.2021 ohledně ponechání linky č. 63 a vznikem nové 

linky č. 64, kde bude konečná zastávka nové linky č. 64. 

Diskuze: starosta 
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Leoš Prokeš, MBA  

Zajímal se o obsah jednání s … stran směny pozemku v souvislosti s obchvatem Tuřan ze dne 19. 5. 

2021.  

Diskuze: starosta 

 

Místostarosta informoval o svých jednáních v období od 30. 4. 2021 – 24. 6. 2021. Informace  

o jednáních místostarosty v písemné podobě obdrželi všichni členové Zastupitelstva. 

 

Leoš Prokeš, MBA 

Vznesl dotaz, zda ze schůzky o podmínkách průlehů a odvodnění skateparku ze dne 15. 6. 2021 vyplynul 

konkrétní časový horizont pro vydání konečného stanoviska a jaký je celkový posun v této věci. 

Diskuze: místostarosta 

 

Bod 7. programu ZMČ – Návrhy a podněty občanů 

Starosta požádal občany o otevření diskuse na téma Územního plánu až za přítomnosti zástupců 

Kanceláře architekta města Brna a Odboru územního plánování a rozvoje Magistrátu města Brna.  

 

p. … a p. … (občané místní části Dvorska) 

Vystoupili s připomínkami k průběhu stavby kanalizace a opravy komunikace ve Dvorskách. Stěžovali 

si na výkop elektrických přípojek, znehodnocení položené zámkové dlažby, šíři nově budované silnice, 

nedostatek parkovacích míst, zdlouhavé opravy a nekomfortní situaci občanů Dvorsk.  

Diskuse: starosta, p. …, místostarosta, p. … . 

 

V 17:35 hod. starosta přerušil projednávání bodu č. 7 – Návrhy a podněty občanů a přešel k bodu č. 8 

– Připomínky k územnímu plánu, a to z důvodu příchodu zástupců Kanceláře architekta města Brna  

a Odboru územního plánování a rozvoje Magistrátu města Brna. 

Přivítal doc. Ing. arch. Michala Sedláčka, ředitele Kanceláře architekta města Brna, Ing. arch. Lenku 

Havlíčkovou, vedoucí týmu územního plánování Kanceláře architekta města Brna, RNDr. Filipa 

Chvátala, Ph.D., člena Rady města Brna, a Ing. Janu Pelikánovou, vedoucí Odboru územní a 

hospodářské koncepce Magistrátu města Brna. 

 

Bod 8. programu ZMČ - Připomínky k upravenému Návrhu územního plánu města Brna 

Starosta zahájil projednání bodu dle jednotlivých navrhovaných připomínek městské části: 

 

Připomínka č. 7 – Regulační plán V Aleji 

Karta lokality Ho-2 neobsahuje žádnou informaci, že pro část lokality je zpracován a schválen Regulační 

plán V Aleji. 

 

Diskuze: RNDr. Filip Chvátal, Ph.D.; Ing. Jana Pelikánová; Ing. arch. Lenka Havlíčková; starosta; Ing. 

Martin Chvátal 

 

Připomínka č. 4 – Plochy kolem Letiště  

Mezi dálnicí a VLC, severně od letiště, je navržena průmyslová plocha.  

 

Diskuze: starosta; Ing. Jana Pelikánová; Ing. arch. Lenka Havlíčková;  

Mgr. Pavel Šnajdr, Ph.D požádal o uvedení svého příspěvku do zápisu ze zasedání Zastupitelstva, 

kterým zdůraznil požadavek směřující k Zastupitelům města Brna, aby bylo přítomným objasněno, jaká 

jsou direktiva výstavby průmyslových zón, jaký je logický klíč, pro výběr ploch, když většina zvolených 

lokalit je úrodná půda. Současně apeluje, aby z úrovně města a krajů vyšel požadavek na redukci 

průmyslových zón a kontrolu využití stávajících zastavěných ploch.  

 

Diskuze: RNDr. Filip Chvátal, Ph.D.; Ing. Jana Pelikánová; p. …; starosta; pí. …, Doc. Ing. arch. Michal 

Sedláček; pí. …; p. …; p. …; p. … 
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V 18:10 hod opustil zasedání Zastupitelstva doc. Ing. arch. Michal Sedláček. 

 

Připomínka č. 1 – Oblast Sladovnická, Rolencova, Lesék 

V ploše BI-2 je navrženo komunikační napojení podle současného územního plánu přes Lesék do 

Rolencovy.  

 

Diskuze: starosta; Ing. arch. Lenka Havlíčková 

 

Připomínka č. 5 – Dvorska plochy zahrádek 
Na katastru Dvorska je nově navrženo několik ploch zahrádek 

 

Diskuze: starosta; RNDr. Filip Chvátal, Ph.D.; p. … . 

 

Připomínka č. 3 – Oblast kolem Tovární 
Podél ulice Tovární je navržena průmyslová plocha TU-1, je navrženo komunikační propojení na 

Sokolnickou až za obchvatem Tuřan a je navržena nově plocha pro komerční využití W. 

 

Diskuze: starosta, pí …; Ing. arch. Lenka Havlíčková; RNDr. Filip Chvátal, Ph.D.; Ing. Jana Pelikánová. 

 

Starosta z důvodu časových omezení zástupců města Brna ukončil projednávání jednotlivých 

připomínek městské části a vyzval přítomné k položení doplňujících otázek zástupcům města Brna 

vztahujícím se k územnímu plánu.   

 

Ing. Martin Chvátal  

Vrátil se k připomínce č. 7 – Regulační plán v Aleji – a citoval z upraveného Návrhu územního plánu, 

ve kterém je uvedeno, že ačkoli stávající regulační plány zůstanou i po vydání nového územního plánu 

města Brna v platnosti, nebudou pro rozhodování o změnách v území použitelné (zejména vzhledem ke 

skutečnosti, že nový ÚPmB se diametrálně odlišuje od územního plánu města Brna z roku 1994),  

a většinově pro svoji neaktualizovatelnost pozbydou platnosti nejpozději do 31. 12. 2022 (resp. 31. 12. 

2025).  

Diskuze: Ing. Jana Pelikánová; Ing. Martin Chvátal; starosta; RNDr. Filip Chvátal, Ph.D. 

  

Dále diskutovali občané p. … a p. … o dalších změnách územního plánu města Brna. 

Diskuze: Ing. arch. Lenka Havlíčková  

 

V 18:34 hod opustili zasedání Zastupitelstva Ing. arch. Lenka Havlíčková, RNDr. Filip Chvátal, Ph.D. 

a  Ing. Jana Pelikánová. 

 

Starosta přerušil projednávání bodu č. 8 Připomínky k upravenému Návrhu územního plánu města Brna 

a vrátil se zpět k projednávání bodu č. 7 – Návrhy a podněty občanů. 

 

Bod 7. programu ZMČ – Návrhy a podněty občanů 

Občané místní části Dvorska vznášeli další dotazy a připomínky ke stavbě kanalizace a opravě 

komunikace. 

 

Diskuze: p. …; starosta; místostarosta; Bc. Michal Krátký; p. …; p. …;  

 

V 18:57 hod se dostavil na zasedání Zastupitelstva Bc. Lukáš Lach. Přítomno je 16 členů Zastupitelstva. 
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p. …  (občan MČ Brno-Tuřany) 

Vyzval členy Zastupitelstva, aby v rámci svých možností potírali nelegální praktiky a aktivně je řešili, 

a ke kontrole zastavování plochy zeleně a úrodné půdy betonem. Současně vyzval zastupitele pana  

Bc. Lukáše Lacha, aby se vyjádřil k nelegální stavbě na ulici Na Návsi. 

 

Diskuze: Bc. Lukáš Lach; starosta  

 

Starosta upozornil na dva podněty od …, které se oba týkají územního plánování a budou projednány 

v rámci bodu 8.  

Po ukončení projednávání bodu č. 7 Návrhy a podněty občanů se starosta vrátil zpět k projednávání 

bodu č. 8 – Připomínky k upraveném Návrhu územního plánu města Brna. 

 

Bod 8. programu ZMČ – Připomínky k upravenému Návrhu územního plánu města Brna 

Rada předkládá Zastupitelstvu návrh připomínek k upravenému Návrhu územního plánu města Brna. 

Rada na své 72/VIII. schůzi pod bodem programu 11 doporučila Zastupitelstvu vznést k upravenému 

Návrhu územního plánu města Brna připomínky, které tvoří přílohu tohoto bodu. 

 

Připomínka č. 1 – Oblast Sladovnická, Rolencova, Lesék 
V ploše BI-2 je navrženo komunikační napojení podle současného územního plánu přes Lesék do 

Rolencovy. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany nesouhlasí s trasováním komunikace v prodloužení ulice Sladovnické 

do Rolencovy v ploše BI-2, nesouhlasí s napojením na ulici Jubilejní a požaduje prodloužení ulice 

Sladovnické v trase stávající účelové komunikace přes železniční trať do Holásek k ulici Závětrné.  

Hlasování: pro 16, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro pro pro pro  

 

Připomínka č. 2 – Plochy výroby, lehké výroby a skladování kolem dálnice a letiště  
V ploše TU-10 je navržena plocha lehké výroby u dálnice, oboustranně kolem návrhového obchvatu 

Brněnských Ivanovic. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany požaduje v ploše TU-10 zrušit plochy lehké výroby E a toto území 

ponechat jako zemědělskou půdu A. Navržená grafická podoba lokality tvoří tohoto usnesení. 

Hlasování: pro 16, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro pro pro pro  

 

Připomínka č. 3 – Oblast kolem Tovární 
Podél ulice Tovární je navržena průmyslová plocha TU-1, je navrženo komunikační propojení na 

Sokolnickou až za obchvatem Tuřan a je navržena nově plocha pro komerční využití W 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany požaduje zrušit plochu TU-1 v části P/a3 a ponechat zemědělskou 

půdu A, zrušit plochu W/v3 na k.ú. Tuřany, nahradit ji plochou zahrádek I a situovat komunikační 
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napojení oblasti Tovární a Žlíbky-Ovčírny před obchvat tak, aby nedocházelo k závleku dopravy  

z nových návrhových ploch do centra Tuřan. 

Hlasování: pro 16, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro pro pro pro  

 

Připomínka č. 4 – Plochy kolem Letiště 
Mezi dálnicí a VLC, severně od letiště, je navržena průmyslová plocha  

 

Diskuze: Mgr. Pavel Šnajdr, Ph.D.; starosta; Ing. Michal Meluzín 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany požaduje zrušit plochy pro průmysl P severně od letiště a ponechat 

zde zemědělskou půdu A.  

Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany požaduje, aby případný rozvoj průmyslových ploch na jihu města byl 

podmíněn realizací obchvatu Tuřan a dálničního sjezdu na D1. 

Hlasování: pro 16, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro pro pro pro  

 

Připomínka č. 5 – Dvorska plochy zahrádek 
Na katastru Dvorska je nově navrženo několik ploch zahrádek 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany požaduje zrušit plochu zahrádek proti závodišti a ponechat ornou půdu 

A. Zahrádky je možné umístit do vytipovaných vhodných území na pozemcích města např. severně od 

Pratecké nebo místo ploch E/a2 severně od ulice Grunty dle mapy, která tvoří přílohu tohoto usnesení. 

Hlasování: pro 16, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro pro pro pro  

 

Připomínka č. 6 – Orlovna  
Na ulici Rolencově je sportovní areál Orlovny ve stabilizované ploše bydlení B/r1. 

 

Diskuze: Bc. Michal Krátký, starosta 

 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany požaduje zařadit celý areál Orlovny do plochy sportu S. Navržená 

grafická podoba lokality tvoří přílohu tohoto usnesení. 

Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 1 – schváleno 
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PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro zdržel se pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro pro pro pro  

 

Připomínka č. 7 – Regulační plán V Aleji 

Karta lokality Ho-2 neobsahuje žádnou informaci, že pro část lokality je zpracován a schválen Regulační 

plán V Aleji. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany požaduje, aby informace o zpracovaném regulačním plánu byla 

zapracována v kartě lokality Ho-2, a to včetně odůvodnění jeho souladu s novým územním plánem tak, 

aby nebyla zpochybněna a omezena doba jeho platnosti.  

Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany požaduje, aby bylo definováno, pro jakou část rozvojové lokality je 

regulační plán zpracován. 

Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 1 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro zdržel se pro pro pro pro pro  

 

p. … (občan MČ Brno-Tuřany) 

Dotázal se, zda není možné vyřešit jiným, vhodným způsobem obslužnou komunikaci pro společnost 

STRABAG v ulici Tovární či navrhnout společnosti jinou formu využití pozemku. 

Diskuze: p. …; starosta 

 

Starosta seznámil přítomné se dvěma písemnými návrhy …, a to s podnětem ke zrušení platnosti 

smlouvy o dílo uzavřené s … na „Zpracování územní studie v území Sokolnická – Myslivecká“ a s 

návrhem připomínky k upravenému Návrhu územního plánu města Brna, aby byla úplně zrušena VPS 

47/06-I/9, aby byl zrušen návrh komunikace v zahradách mezi ulicemi Sokolnická a Myslivecká, zrušen 

návrh doplňující zástavby B/r2 v této lokalitě, a aby toto teritorium bylo zařazeno do stabilizovaných 

ploch.  

 

V 19:33 hod opustili zasedání Zastupitelstva Mgr. Pavel Šnajdr, Ph.D. Přítomno je 15 členů 

Zastupitelstva. 

 

Diskuze: starosta; Mgr. Jiří Polák, p. …; Ing. Michal Meluzín 

 

Starosta se dotázal přítomných Zastupitelů, zda někdo má zájem osvojit si návrhy …  

a navrhnout nějaké usnesení. Žádné usnesení nebylo navrženo. 

 

Bod 9. programu ZMČ – Návrh rozpočtového opatření č. 6/2021 

Rada předkládá Zastupitelstvu návrh rozpočtového opatření č. 6/2021. 

Rada na své 72/VIII. schůzi pod bodem programu č. 4 doporučila Zastupitelstvu schválit rozpočtové 

opatření č. 6/2021, které tvoří přílohu tohoto bodu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2021, které tvoří přílohu usnesení. 
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Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro nepřítomen pro pro  

 

Bod 10. programu ZMČ – Obecně závazná vyhláška, kterou se zakazuje spalování vybraných 

druhů pevných paliv 

Rada předkládá Zastupitelstvu žádost Odboru životního prostředí Magistrátu města Brna  

o stanovisko k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se zakazuje spalování vybraných druhů pevných 

paliv ve stacionárních zdrojích na území statutárního města Brna. 

Rada na své 72/VIII. schůzi pod bodem programu č. 13 doporučila Zastupitelstvu souhlasit  

s návrhem obecně závazné vyhlášky, kterou se zakazuje spalování vybraných druhů pevných paliv ve 

stacionárních zdrojích na území statutárního města Brna.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany souhlasí s návrhem obecně závazné vyhlášky, kterou se zakazuje 

spalování vybraných druhů pevných paliv ve stacionárních zdrojích na území statutárního města Brna 

Hlasování: pro 12, proti 0, zdržel se 3 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro zdržel se nepřítomen pro zdržel se pro zdržel se pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro nepřítomen pro pro  

 

Bod 11. programu ZMČ – Prodej části pozemku p.č. 1316/1 v k.ú. Brněnské Ivanovice 

Rada předkládá Zastupitelstvu návrh  … na dispozici s majetkem města, jehož předmětem je prodej části 

pozemku p.č. 1316/1 v k.ú. Brněnské Ivanovice, a to za účelem zajištění přístupové cesty k pozemkům 

ve vlastnictví žadatele. 

Rada na své 72/VIII. schůzi pod bodem programu č. 14 doporučila Zastupitelstvu nesouhlasit s prodejem 

části pozemku p.č. 1316/1 v k.ú. Brněnské Ivanovice o výměře 240 m2 vlastníkovi pozemku p.č. 1316/5 

v k.ú. Brněnské Ivanovice z důvodu plánovaného využití pozemku jako zeleň a vedení sítě NN  

v pozemku.  

 

Diskuze: p. …; starosta; místostarosta; Ing. Martin Chvátal 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 1316/1 v k.ú. Brněnské 

Ivanovice o výměře 240 m2 vlastníkovi pozemku p.č. 1316/5 v k.ú. Brněnské Ivanovice z důvodu 

plánovaného využití pozemku jako zeleň a vedení sítě NN v pozemku 

Hlasování: pro 11, proti 1, zdržel se 3 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro zdržel se pro zdržel se pro zdržel se 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro proti pro pro nepřítomen pro pro  
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Bod 12. programu ZMČ – Prodej pozemku v k.ú. Holásky 
Rada předkládá Zastupitelstvu žádost Majetkového odboru Magistrátu města Brna o vyjádření k prodeji 

nebo pronájmu pozemku p.č. 2337 v k.ú. Holásky. 

Rada na své 72/VIII. schůzi pod bodem programu č. 15 nesouhlasila s pronájmem pozemku z úrovně 

Magistrátu města Brna a doporučila Zastupitelstvu nesouhlasit s prodejem pozemku p.č. 2337 v k.ú. 

Holásky z důvodu možné potřeby pozemku v rámci akce „Revitalizace Holáseckých jezer“ a možnosti 

budoucího pěšího průchodu k Holáseckým jezerům.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno-Tuřany nesouhlasí s prodejem pozemku p.č. 2337 v k.ú. Holásky z důvodu 

možné potřeby pozemku v rámci akce „Revitalizace Holáseckých jezer“ a možnosti budoucího pěšího 

průchodu k Holáseckým jezerům. 

Hlasování: pro 15, proti 0, zdržel se 0 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro pro pro pro nepřítomen pro pro  

 

Bod 13. programu ZMČ – Směna pozemku v k.ú. Brněnské Ivanovice 

Rada předkládá Zastupitelstvu žádost Majetkového odboru Magistrátu města Brna o vyjádření ke směně 

pozemků p.č. 44/1, 44/7, 44/18, 16 a části pozemku p.č. 5/1, vše v k.ú. Brněnské Ivanovice, ve 

vlastnictví statutárního města Brna za id ½ pozemku p.č. 3/3 v k.ú. Brněnské Ivanovice ve vlastnictví 

…. 

Rada na své 72/VIII. schůzi pod bodem programu č. 16 doporučila Zastupitelstvu souhlasit se 

směnou pozemků p.č. 44/1, 44/7, 44/18, 16 a části pozemku p.č. 5/1, vše v k.ú. Brněnské Ivanovice, ve 

vlastnictví statutárního města Brna za id ½ pozemku p.č. 3/3 v k.ú. Brněnské Ivanovice ve vlastnictví 

…, dotčená část pozemku p.č. 5/1 v k.ú. Brněnské Ivanovice je vyznačena v orientačním zákrese, který 

tvoří přílohu tohoto bodu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ Brno–Tuřany souhlasí se směnou pozemků p.č. 44/1, 44/7, 44/18, 16 a části 

pozemku p.č. 5/1, vše v k.ú. Brněnské Ivanovice, ve vlastnictví statutárního města Brna za id ½ pozemku 

p.č. 3/3 v k.ú. Brněnské Ivanovice ve vlastnictví …, dotčená část pozemku p.č. 5/1 v k.ú. Brněnské 

Ivanovice je vyznačena v orientačním zákrese, který tvoří přílohu tohoto usnesení. 

Hlasování: pro 14, proti 0, zdržel se 1 – schváleno 
PhDr. 

Dombrovská 
Ing. Dorazil Ing. Horák Ing. Chvátal Bc. Krátký K. Kuchta Bc. Lach Mgr. Lang Ing. Meluzín 

pro pro nepřítomen pro pro pro ano pro pro 

J. Měrka P. Odehnal 
L. Prokeš, 

MBA 

Ing. 

Protivínský, 

Ph.D. 

L. Smutná 
Mgr. Šnajdr, 

Ph.D. 
A. Tůma R. Vondra  

pro pro zdržel se pro pro nepřítomen pro pro  

 

Bod 14. programu ZMČ – Různé 

 

Ing. Jiří Protivínský, Ph.D. 

Požádal o předání podnětu Odboru údržby a péče o veřejné prostranství ohledně údržby plochy zeleně 

na Ivanovickém náměstí a pěšiny vedoucí kolem trati v Holáskách. 

Diskuze: starosta; Bc. Michal Krátký 

 

Dále požádal o otevření diskuse o výši příspěvku církevním organizacím v naší městské části, který nyní 

činí dohromady 70 tisíc ročně. Navrhuje navýšit příspěvek na dvojnásobek.  

Diskuze: starosta; Ing. Martin Chvátal 
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Bod 15. programu ZMČ – Závěr 
Starosta poděkoval členům Zastupitelstva za konstruktivní jednání a ukončil zasedání v 20:13 hodin.  

 

Zapsala: Monika Štikarovská 

 

 

 

 

 

 

 

 

_______________________ 

Antonín Tůma 

ověřovatel zápisu 

podepsán dne: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

_______________________

Radomír Vondra 

starosta MČ Brno-Tuřany 

podepsán dne: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

_____________________ 

Lenka Smutná 

ověřovatel zápisu 

podepsána dne: 

 


